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TÁJÉKOZTATÓ 

a 2024. október 7-i plenáris ülésnap főbb eseményeiről 

NAPIREND ELŐTTI FELSZÓLALÁS 

FELSZÓLALÓ CÍME HOZZÁSZÓLÁS 

Kanász-Nagy Máté (LMP) 

Aktuális ügyeinkről 

Dr. Latorcai Csaba 

János KTM 

államtitkár 

Dúró Dóra (Mi Hazánk) 

Aktuális közügyek 

Farkas Sándor AM 

államtitkár 

Szabó Rebeka (Párbeszéd) 

Közös ügyünk az állatvédelem? 
Dr. Répássy Róbert 

IM államtitkár 

Dr. Lukács László György (Jobbik) 

Ami mindennél fontosabb 
Rétvári Bence BM 

államtitkár 

Orosz Anna (Momentum) 

Közös ügyeinkről 
Dr. Panyi Miklós 

ME államtikár 

Komjáthi Imre (MSZP) 

Aktuális kérdésekről 
dr. Fónagy János 

NGM államtitkár 

Varju László (DK) 

Aktuális ügyek 
Rétvári Bence BM 

államtitkár 

Dr. Simicskó István (KDNP) 

Dicsőség a hősöknek! 
Soltész Miklós ME 

államtitkár 

Menczer Tamás (Fidesz) 

Aktuális ügyeink 
Hidvéghi Balázs 

MKI államtitkár 
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AZONNALI KÉRDÉS 

TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT -ISZ) 
VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

KÁLMÁN OLGA (DK), ARATÓ 

GERGELY (DK) 

„Miért?” (A/9404) 

a miniszterelnökhöz 

– 

Előzetes bejelentés 

a helyettes 

válaszadó 

elutasításáról  

SEBIÁN-PETROVSZKI LÁSZLÓ (DK) 

„Ezt mégis hogy?” címmel (A/9405) 

a legfőbb ügyészhez 

dr. Ibolya Tibor Béla, a 

legfőbb ügyész helyettese 
Elhangzott 

HILLER ISTVÁN (MSZP) 

„Mi lesz a független színházakkal?” 

címmel (A/9420) 

a kultúráért és innovációért felelős 

miniszterhez 

Zsigó Róbert KIM 

államtitkár 
Elhangzott 

BEDŐ DÁVID (Momentum), 

TOMPOS MÁRTON KRISTÓF 

(Momentum), FEKETE-GYŐR 

ANDRÁS (Momentum) 

„Kérem, válaszoljon, Miniszterelnök 

Úr!” címmel (A/9328) 

a miniszterelnökhöz 

– 

Előzetes bejelentés 

a helyettes 

válaszadó 

elutasításáról  

FEKETE-GYŐR ANDRÁS 

(Momentum) 

„Kérem, válaszoljon, Miniszterelnök 

Úr!” címmel (A/9427) 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Orbán Balázs, a 

miniszterelnök politikai 

igazgatója 

Elhangzott 

LUKÁCS LÁSZLÓ GYÖRGY (Jobbik), 

BRENNER KOLOMAN (Jobbik) 

„Mit gondol erről, Miniszterelnök 

úr?” címmel (A/9325) 

a miniszterelnökhöz 

– 

Előzetes bejelentés 

a helyettes 

válaszadó 

elutasításáról  

BRENNER KOLOMAN (Jobbik) 

„Mi a magyar nemzeti érdek?” címmel 

(A/9430) 

a miniszterelnökhöz 

Dr. Orbán Balázs 

miniszterelnök politikai 

igazgatója 

Elhangzott 
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TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

„Mi folyik itt?” címmel (A/9432) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

TOROCZKAI LÁSZLÓ (Mi Hazánk) 

„Miért hazudik a kormány?” címmel 

(A/9423) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

CSÁRDI ANTAL (LMP), KANÁSZ-

NAGY MÁTÉ (LMP) 

„Mit gondol erről, Miniszterelnök 

Úr?” címmel (A/9335) 

a miniszterelnökhöz 

– 

Előzetes bejelentés 

a helyettes 

válaszadó 

elutasításáról  

KANÁSZ-NAGY MÁTÉ (LMP) 

„Mikor tesz a kormány végre valódi 

lépéseket?” címmel (A/9426) 

az energiaügyi miniszterhez 

Dr. Czepek Gábor EM 

államtitkár 
Elhangzott 

LÁNG ZSOLT (Fidesz) 

„Működőképes Budapest?” címmel 

(A/9428) 

a közigazgatási és területfejlesztési 

miniszterhez 

Dr. Latorcai Csaba János 

KTM államtitkár 
Elhangzott 

HOLLIK ISTVÁN (KDNP) 

„Mit tehet a Kormány a brüsszeli 

ámokfutással szemben?” címmel 

(A/9425) 

az európai uniós ügyekért felelős 

miniszterhez 

Dr. Zsigmond Barna Pál 

EUM államtitkár 
Elhangzott 

 

KÉRDÉS 

TARTALMA 

(BENYÚJTÓ-CÍM-CÍMZETT-ISZ) 
VÁLASZADÓ EREDMÉNYE 

FÖLDI JUDIT (DK) 

„Miért üldözi külföldre a kormány a 

meddő párokat?” címmel (K/9398) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 
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GURMAI ZITA (MSZP) 

„Hogyan biztosítható, hogy az 

egészségügyi szolgáltatások 

hozzáférhetőek maradjanak a vidéki 

és alacsonyabb jövedelmű 

térségekben élők számára is?” címmel 

(K/9399) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

ANDER BALÁZS (Jobbik) 

„Ki és hogyan fogja megvédeni a 

becsületes polgárokat a drogtól 

megveszett vadállatoktól?” címmel 

(K/9392) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

TORDAI BENCE (Párbeszéd) 

„Készek-e felzárkózni az EU összes 

többi tagállamához, és eltörölni a 72 

és 120 órás sürgősségi fogamzásgátló 

tabletták vénykötelességét?” címmel 

(K/9390) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

NOVÁK ELŐD (Mi Hazánk) 

„Miért halogatják a készpénzhasználat 

alkotmányos joggá tételét?” címmel 

(K/9403) 

a miniszterelnökhöz 

dr. Fónagy János NGM 

államtitkár 
Elhangzott 

KANÁSZ-NAGY MÁTÉ (LMP) 

„Mit mutatnak a kórházban hagyott 

kisgyermekekkel kapcsolatos 

statisztikák?” címmel (K/9394) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 
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HERCZEG TAMÁS (Fidesz) 

„Milyen eredménnyel zártak az idei 

nyári Erzsébet-táborok az előző 

éviekhez képest?” címmel (K/9402) 

a kultúráért és innovációért felelős 

miniszterhez 

Zsigó Róbert KIM 

államtitkár 
Elhangzott 

SZÁSZFALVI LÁSZLÓ (KDNP) 

„Mit tesz a kormány annak 

érdekében, hogy a dél-somogyi térség 

fejlődése tovább folytatódhasson?” 

címmel (K/9400) 

a közigazgatási és területfejlesztési 

miniszterhez 

Dr. Latorcai Csaba János 

KTM államtitkár 
Elhangzott 

VARGA FERENC (független) 

„Embertelenség és szakmaiatlanság?” 

címmel (K/9397) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

BARKÓCZI BALÁZS (DK) 

„Miért bünteti a kormány a magyar 

családokat az iskolabusz-hálózat 

leépítésével?” címmel (K/9391) 

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

DUDÁS RÓBERT (Jobbik) 

„Közel 2 milliárdból »zenél« Heves 

megyében pár száz méteren egy út, 

miközben a falvakban járhatatlanok 

az utak.” címmel (K/9376) 

az építési és közlekedési miniszterhez 

Lázár János építési és 

közlekedési miniszter 
Elhangzott 

KANÁSZ-NAGY MÁTÉ (LMP) 

„A kormány kész a kikötő ügyében a 

balatonföldváriak oldalára állni?” 

címmel (K/9393) 

az építési és közlekedési miniszterhez 

Lázár János építési és 

közlekedési miniszter 
Elhangzott 
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SZABÓ TÜNDE (Fidesz) 

„Milyen további forrásokra számíthat 

Nyíregyháza és térsége az elkövetkező 

években?” címmel (K/9401) 

a közigazgatási és területfejlesztési 

miniszterhez 

Dr. Latorcai Csaba János 

KTM államtitkár 
Elhangzott 

ARATÓ GERGELY (DK) 

„Miért nem mer eljönni miniszter úr 

Kőbányára és Kispestre?” címmel 

(K/9389) 

az építési és közlekedési miniszterhez 

Lázár János építési és 

közlekedési miniszter 
Elhangzott 

LUKÁCS LÁSZLÓ GYÖRGY (Jobbik) 

„Mikor kerül már vége pont a kórházi 

adósságok ügyére?” címmel (K/9370)  

a belügyminiszterhez 

Rétvári Bence BM 

államtitkár 
Elhangzott 

KANÁSZ-NAGY MÁTÉ (LMP) 

„Mikor éri el a kormány, hogy ne 

lassabbak, hanem gyorsabbak 

legyenek a vonatok?” címmel 

(K/9388) 

az építési és közlekedési miniszterhez 

Lázár János építési és 

közlekedési miniszter 
Elhangzott 

GRÉCZY ZSOLT (DK) 

„Mit gondol arról, hogy Bencsik 

András is beengedné az orosz 

hadsereget védekezés nélkül az 

országba?” címmel (K/9378) 

a Miniszterelnökséget vezető 

miniszterhez 

Dr. Panyi Miklós ME 

államtitkár 
Elhangzott 

Z. KÁRPÁT DÁNIEL (Jobbik) 

„Hogy vélekedik a kormány az 

átlagbérig történő ingyenes bankolás 

kezdeményezéséről?” címmel 

(K/9371) 

a nemzetgazdasági miniszterhez 

dr. Fónagy János NGM 

államtitkár 
Elhangzott 
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BRENNER KOLOMAN (Jobbik) 

„Milyen garanciák lesznek arra, hogy 

a privatizált kastélyok továbbra is 

megőrzik kulturális és történelmi 

értékeiket, és nem magánvagyon 

gyarapítására használják fel őket?” 

címmel (K/9254) 

az építési és közlekedési miniszterhez 

Lázár János építési és 

közlekedési miniszter 
Elhangzott 

 

NAPIREND UTÁNI FELSZÓLALÁS 

FELSZÓLALÓ CÍME 

Dudás Róbert (Jobbik) 

Nem felelősöket keresek, hanem megoldásokat. 

Z. Kárpát Dániel (Jobbik) 

Meddig még? 

Balassa Péter (Jobbik) 

Aktuális ügyekről 

Ovádi Péter (Fidesz) 

Anyagi támogatásban részesítettük az állatvédelemmel foglalkozó civil szervezeteket 

Dr. Fazekas Sándor (Fidesz) 

800 éves az Andreaneum 

Kara Ákos (Fidesz) 

Családokat segítő fejlesztések Győrben és a térségben 

Nyitrai Zsolt (Fidesz) 

Magyarország megcsinálta! 

Tordai Bence (Párbeszéd) 

Utcáról lakásba 
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Berki Sándor (Párbeszéd) 

A nyugdíjasok helyzete 

Varga Zoltán (DK) 

Van, ahol egy hét alatt felhőkarcoló épül, Debrecenben 1850 méternyi útfelújítás már 1,5 éve 

borzolja az ott élők idegeit 

Hegedüs Andrea (DK) 

Átadták, lezárták, élt 2 és fél évet. Mikor lehet közlekedni az M30-as autópályán a határig? 

Herczeg Tamás (Fidesz) 

Elkészült a Munkácsy Negyed 

Lőcsei Lajos (Momentum) 

Közügyeinkről 

 

EGYÉB INFORMÁCIÓK 

 

Az őszi ülésszak következő ülésére várhatóan 2024. október 21-én kerül sor. 

 

 


